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Μαρία Π.

Το πρόγραμμα "Ένα φιδάκι στην αυλή μας" μου φάνηκε πάρα πολύ

ενδιαφέρον.

Έμαθα πάρα πολλά πράγματα για το γλύπτη Θεόδωρο Παπαγιάννη

και το φίδι που έφτιαξε. 

Κάναμε ένα Padlet - λεξικό και ένα Power point για το φίδι ως

σύμβολο, που μου άρεσαν πολύ! 

Κάναμε και ωραίες χειροτεχνίες για το φίδι αυτό και του πήραμε

συνέντευξη!

Το πρόγραμμα ήταν τέλειο!

Αναστάσης Β.

Το πρόγραμμα μου άρεσε πολύ! 

Ήταν υπέροχο!

Ήταν μια πολύ έξυπνη ιδέα!

Μπράβο στον κ. Θεόδωρο Παπαγιάννη και στην κ. Πολύμνια που

μας έκανε το πρόγραμμα!

Δημήτρης Κ.

Εμένα το πρόγραμμα για το φίδι μου φάνηκε εκπληκτικό!

Με εντυπωσίασε πόσα πολλά πράγματα και πληροφορίες

υπάρχουν για τα φίδια! 

Μου άρεσε που μάθαμε για την τέχνη και που κάναμε διάφορες

εργασίες.

Εύα Α.

Όταν κάναμε για το φιδάκι ήταν πολύ ωραία! 

Είχε πλάκα που κάναμε πως ήρθε στην αυλή  μας!

Μου άρεσε όταν του κάναμε ερωτήσεις και αυτό μας απαντούσε.

Έμαθα πολλά πράγματα με το φιδάκι, τα οποία είχαν και πολύ

ενδιαφέρον.
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Χρήστος Φ.

Κυρία, το πρόγραμμα "Ένα φιδάκι στην αυλή μας"ήταν ότι

καλύτερο!

Μάθαμε πάρα πολλά πράγματα για τα φίδια που δεν ξέραμε.

Είδαμε πως η τέχνη μπορεί να βοηθήσει στην προστασία του

περιβάλλοντος. 

Μας είπατε για το Θεόδωρο Παπαγιάννη πολλά πράγματα.

Μας γνωρίσατε το φίδι του Παπαγιάννη, που είναι φίδι

ανακύκλωσης. 

Περάσαμε υπέροχα και αυτό το χρωστάμε σε σας!

Μαρία Υ.

Εμένα μου άρεσε που το φίδι μαζεύει τα σκουπίδια και προστατεύει

το περιβάλλον.

Είναι δηλαδή ένα φίδι οικολογικό!

Χρυσή Κ.

Το φιδάκι αυτό από το Θεόδωρο Παπαγιάννη είναι πάρα πολύ

καλό. Βοηθάει το περιβάλλον και κάνει πολύ καλή δουλειά.

Μακάρι να υπήρχαν και άλλα τέτοια φίδια σαν κι αυτό.

Πρέπει όμως κι εμείς να βοηθάμε για να έχουμε ένα καθαρό

περιβάλλον.

Ελένη Τ.

Το πρόγραμμα "Ένα φιδάκι στην αυλή μας" ήταν πολύ ωραίο και

με έκανε να μάθω πολλά πράγματα για την τέχνη και για το

περιβάλλον.

Γιάννης Κεσ.

Το φιδάκι στην αυλή μας είναι χρήσιμο, γιατί μαζεύει τα

σκουπίδια και κρατάει καθαρό το περιβάλλον. 

Αυτό που με εντυπωσίασε είναι ότι το φίδι μπορεί να κρατάει το

περιβάλλον καθαρό.

Λουκάς Γ.

Το πρόγραμμα "Ένα φιδάκι στην αυλή μας" μου άρεσε πολύ.

Μάθαμε πολλά καινούρια και ενδιαφέροντα πράγματα.



Εβίτα Μ.

Το φίδι νομίζω μου έμαθε κάτι: πως πιο ωραία περνούσα όταν δεν

κάναμε μάθημα και μαθαίναμε καινούρια πράγματα.

Ο Θεόδωρος Παπαγιάννης έβαλε το μυαλό του να δουλέψει

και έφτιαξε κάτι δημιουργικό και οικολογικό!

Στο μουσείο του, έλεγε στους μαθητές που το επισκέπτονταν πως αν

πετάξουν τα σκουπίδια κάτω "το φίδι θα τους φάει!"

Γιάννης Χ.

Το πρόγραμμα "Ένα φιδάκι στην αυλή του σχολείου μας" μου άρεσε,

γιατί κάναμε πολλά πράγματα για την τέχνη και για το περιβάλλον.

Έμαθα πως αν δεν προστατέψουμε το περιβάλλον, η Γη μας θα είναι

μετά σε μια τραγική κατάσταση.

Μου άρεσε που γνώρισα το φίδι, γιατί ήταν ένα φίδι διαφορετικό

και ήταν σαν να παίζαμε μαζί του!

Μάλιστα κάναμε και μια δικιά μας συνέντευξη μαζί του!

Γιάννης Μ.

Το πρόγραμμα που κάναμε με το φίδι και την τέχνη μου άρεσε πάρα

πολύ!

Μου έκανε εντύπωση πως μέσα σε λίγο καιρό κάναμε τόσα πολλά

πράγματα.

Έμαθα να προστατεύω το περιβάλλον και με ποιους τρόπους.

Μου άρεσαν πολύ και όλες οι κατασκευές που κάναμε.

Χριστίνα Γ.

Το πρόγραμμα με το φίδι ήταν πολύ ενδιαφέρον.

Γράψαμε τι σκεφτήκαμε όταν ακούσαμε τη φράση "Ένα φιδάκι

στην αυλή μας".

Γνωρίσαμε το φίδι και συνεργαστήκαμε για να απαντήσουμε

σε κάποιες ερωτήσεις. 

Κάναμε κατασκευές, φτιάξαμε ένα βιβλίο, είπαμε ιδέες για να

φτιάξουμε το διπλανό οικόπεδο. 

Μάθαμε πολλά μαζί του.

Φώτης Γ.

Το φίδι ως πρόγραμμα μου άρεσε πάρα πολύ.

Έμαθα πολλά ωραία πράγματα!



Γιάννης Καρ.

Το πρόγραμμα με το φίδι ήταν μια υπέροχη εμπειρία!

Μου άρεσε που μας επισκέφτηκε, που του πήραμε συνέντευξη

και που κάναμε ωραίες κατασκευές.

ΤΕΛΕΙΟ!

Φαίδρα Α.

Αυτό το πρόγραμμα ήταν τέλειο!  

Έμαθα πολλαααά πράγματα.

Όταν μας ανακοίνωσε η κυρία πως ένα φιδάκι βρέθηκε στην αυλή 

του σχολείου μας τρόμαξα πάρα πολύ, ειδικά όταν μας το έδειξε 

φωτογραφία. 

Όταν μας το έδειξε από κοντά κατάλαβα ότι ήταν ψεύτικο. 

Ήταν ένα φίδι το οποίο μάζευε σκουπίδια και προστάτευε το

περιβάλλον.

Εμένα μου άρεσε πολύ και θα ήθελα να το επισκεφτώ, στο μουσείο

του κ. Παπαγιάννη, που βρίσκεται.

Αδριανός Σ.

Μάθαμε πολλά για τα φίδια, για την τέχνη και για το

περιβάλλον. 

Κάναμε power point για το φίδι σαν σύμβολο.

Μάθαμε για τον Θεόδωρο Παπαγιάννη, που έφτιαξε το φίδι.

Μας επισκέφτηκε ο εικαστικός δημιουργός Σάκης

Παπαγιάννης.

Όλα ήταν τέλεια!

Νικόλας Δ.

Ααααα ναι ... Έχουμε και το φίδι...

Μμμμ. Στην αρχή, όταν αρχίσαμε να κάνουμε για το φίδι

δεν ήξερα τίποτα, αλλά τώρα έχω μάθει. 

Είμαστε και φίλοι με το φίδι!!!

Είναι πολύ έξυπνο αυτό το φίδι, διότι είναι ένα φίδι που μιλάει,
το ρωτάμε και μας απαντάει!

Μπορεί να προσελκύσει ανθρώπους που δε νοιάζονται για το 

περιβάλλον να αλλάξουν συμπεριφορά και αυτό είναι πολύ 

σημαντικό.  

Αυτά ... Αντίο!!!

Κωνσταντίνα Μ.

Το πρόγραμμα για το φίδι ήταν πολύ "μαθευτικό" και πολύ

ωραίο!

Μας βοήθησε στο να καταλάβουμε ότι πρέπει να προστατεύουμε το

περιβάλλον και να μην πετάμε σκουπίδια.

Μάριος Κ.

Το φίδι του Θεόδωρου Παπαγιάννη ήταν απίστευτο!

Ήταν ωραίο επειδή μάζευε τα σκουπίδια και έτσι καθάριζε την αυλή

του μουσείου. 

Το ερώτημά μου είναι γιατί ήταν φίδι κι όχι κάποιο άλλο ζώο;
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